
Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 14 April 2023 kl. 19.00 

Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Mats Tuomas 

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Christer Eriksson 

Magnus Hansson 

Niklas Kronstedt 

Johan Kronstedt 

Markus Nilsson  

ChrisAan Viklund 

Fredric Wallsten 

Frånvarande: 

Lars Proos 

Hans Lindegren 

Vid protokollet: ChrisAan Viklund 

1. Mötet öppnas  
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  

2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  



3. Justeringsmän utses   
Kenth Gustafsson och Johan Kronstedt valdes All aNestanter. 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll föredras av Sekreterare.  

5. Ekonomi  

Kassör Hans Lindegren är sjuk, Ord 1 106 640,10 kr företagskonto. 91027,74 kr 
placeringskonto.  

6. Skrivelser  

Inga skrivelser har inkommit. 

7. Medlemmar 

Medlem 997 Jacob Cacan har sagt upp siN medlemskap per den 18/4. Han hade bryggplats A41 och 
vinterplats G008. Medlem 618 Peter Kjäll omkom tyvärr i en arbetsplatsolycka hösten 2022. Hans fru 
KrisAna meddelade deNa 2173. (Lindegrens redogörelse kring medlemmar bilades protokollet i 
e`erhand.) Magnus undrar över status på kön/medlemsförfrågningar och Mats T går igenom 
ruAnerna vid förfrågningar.  

8. Klubbstugan 

Christer E har inte så mycket nyN kring klubbstugan. Kontrollen är god och inget akut är aN 
åtgärda.  

9.  Sommarhamnen 

Ny karta för sommarhamnen är gjord. Vi skall ta bort B35 för aN göra fler större platsen då 
behovet finns för flera större båtar. A bryggan från plats 3 och fem platser utåt är tömda för 
aN istället ha 3 större platser. Det finns lediga platser längst ut på B-bryggan där det är 
”fågelstört”. Trist välkomnande men vi har svårt aN hiNa en varakAg lösning. Olika alt 
diskuteras kring fågelproblemet.  

Vaktschema är klart för sommaren. 7/5 All 4/10 går vi sommarvakt. Schemat skall skickas ut.  

Vi tror aN vi har plats för cirka 5 nya medlemmar tror vi. Styrelsen diskuterar en text där vi 
förtydligar reglerna kring huruvida köande står kvar om de inte svarar på mailen. 

Vi kan ta bort meddelandet på hemsidan om aN vi inte tar emot fler köande. C viklund 
ombesörjer deNa.     

Christer redogör för de nya 10-metersbommarna som vi skall beställa. De är otympliga och vi 
diskuterar hur vi skall få dem på plats. Christer tar reda på vad montering av dessa skall 
kosta.  
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VaNen och el slogs på idag. Tanken är full och skall försöka tömmas. 

933 Strandberg har Elfirma och kan tänka sig uppdatera elen. Christer kollar med honom 
samt flera andra tar fram eN skarpt förslag på deNa jobb. Som skall ske under våren.  

Ordf har ha` eN möte med miljöinspekAonen på kommunen. Kommunen vill sanera platsen 
där vår klubbstuga står men oklarheterna är många. Vi har önskat klargörande då det inte 
har varit någon båtuppställningsplats här där klubbstugan står. Kommunen verkar inte ha 
korrekta uppgi`er.     

10. Vinteruppläggningsplatsen samt sjösäOning 

Varvschef Kenth G föredrar och beräNar aN sjösäNningsformuläret är ute på hemsidan. Det 
brukar lämnas småskräp så vi behöver hålla e`er bäNre i år. Annars förstör man 
gräsklipparna när de kommer. Även bockar och pallmtrl utan uppenbar ägare är kvar vilket vi 
adresserar och diskuterar.  

 Det har varit en del sladdar i utan lappar. De dras ut!  

Peter som chefat över slamkryparna har klivit av. Men jobba mot ersäNning under våren. 
Vidare skall slamkrypeförarna digital redovisa ankomst, användare och avlämnande under 
sjösäNning. Alla maskiner är i fungerande skick. Södra rampen skall fixas All och mtrl skall 
fyllas på. Det är på gång min inte klart i skrivande stund.    

11. Klubbholmen 

Klubbholmsansvariga har kommunicerat aN den 27/5 är det städdag. Offert för grus och sand 
är önskad. Vaxholms BK vill samköra säger Kenth och deNa tackar Johan K för. Diverse 
förbäNringar diskuteras men inget beslut tas. Det diskuteras även tydligare instrukAoner. 
Vilka är på gång. YNerligare leksaker och Adsfördriv för barn diskuteras. Klubbholmsansvariga 
ANar runt och köper något om det finns och priset är överkomligt.  

Vi säger aN vi skall förtydliga aN det bjuds på mat/dryck under fixarhelgen.  

12. SOBU 

Verksamheten tuffar på. Större delen av de bekymmer som vi har är kring slamkryparna. 
O`ast aN de går sönder. Genomgång kring konsekvenstänk/handhavande kommer ske för aN 
minimera framAda fel. För info är Janne WesAn från Turebergs båtklubb ansvarig för varvet 
på Tegelhagen och Joakim Söderlund från Sollentuna Båtklubb ansvarar för bokning av 
slamkryparna. 

13. FestkommiOén 

Klubbmästare Niklas skall ställa frågan kring fler intresserade aN hjälpa All i midsommar.  
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Ordf Fröjd föreslår kurs i HLR med e`erföljande sniNar. Som eN ”joint venture” kring HLR och 
Klubbmästare.  

Vidare finns också idén aN ha en bryggpremiär el dyl i början av säsong för aN fira in.  

14. Facebook 

Blivande sekreterare C Viklund skulle få access All adminsidan när han officiellt går på sin 
tjänst e`er årsmötet. Det låter vänta på sig lite då det strulat men fd ansvarig arbetar på det. 
Viklund skall lägga All nya styrelsemedlemmar samt fixa så aN det går aN skicka mail från 
styrelse. 

15. Hemsidan/Formulär 

Hemsidan tuffar på. C Viklund har geNs access. Blivande sekreterare blir också med deNa 
webmaster för hemsidan.  

Vi skall också uppdatera info från årsmötet kring bl a ändringar av avgi`er på FB 

16. Övrigt 

• HelikopterplaNa diskuteras. Vi behöver röja undan så aN en helikopter i nödfall kan 
landa. Vi skall också undersöka om den landningsplats som finns är utmärkt och 
meddelad All räddningstjänst. 

• Middag med slamkrypeförare. Brukar ske i juni. Föreslås 14/6 (onsdag). 
Slamkrypeförare samt styrelse är inblandade. 

17. Nästa möte 

Sker e`er sommaren. Tid meddelas senare! 

 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 

Jan Fröjd     ChrisAan Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

Johan Kronstedt   Kenth Gustafsson   
ANesterare    ANesterare
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